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Zapytanie – dotyczy gospodarki odpadami

Proszę o zestawienie z lat: 2018, 2019, 2022 dotyczące zagospodarowania odpadów – 
zużytych opon, które trafiły na PSZOK na ul. Rzeszotarskiej i Nowodworskiej.

Proszę o podanie ilości sztuk i tonaż.

Proszę o podanie miejsc, zakładów przetwarzania, w Polsce i za granicą, do których trafiły te 
opony (jeśli istotna jest ich wielkość i rodzaj, to proszę to uwzględnić w zestawieniu) w calu 
utylizacji zagospodarowania.

Proszę o podanie ceny jednostkowej, płaconej przez LPGK za utylizację, bądź przyjęcie 
zużytych opon.
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